

Klasifikasi PTJ	
Nama PTJ	
Klasifikasi Isu	
Kategori Isu	Penyelidikan & Inovasi

Penilaian Risiko Berkala	3. Pen. HY2
Tahap Risiko	
Tindakan Atas Risiko	

Klasifikasi PTJ	Nama PTJ	Pernyataan Isu	Klasifikasi Isu	Kategori Isu	Penilaian Risiko Berkala	Tahap Risiko	Tindakan Atas Risiko
Fakulti_Sekolah_Akademi	Fakulti Bioteknologi dan Sains Biomolekul	Kekurangan penawaran geran/dana penyelidikan kepada Pensyarah/Penyelidik terutamanya penyelidik/pensyarah muda	Dalam	Penyelidikan & Inovasi	3. Pen. HY2	Sederhana	Rawat (Treat)
Fakulti_Sekolah_Akademi	Fakulti Bioteknologi dan Sains Biomolekul	Kekurangan peruntukan kewangan untuk pembelian peralatan pengajaran dan penyelidikan yang baru bagi menggantikan peralatan yang telah usang dan tidak ekonomik untuk dibaiki	Luaran	Penyelidikan & Inovasi	3. Pen. HY2	Tinggi	Rawat (Treat)
Fakulti_Sekolah_Akademi	Fakulti Kejuruteraan	1. Sukar untuk mendapatkan kelulusan geran swasta dan anatarbagsa. 2. Tidak dapat mengawal jumlah dana yang dikeluarkan oleh pihak penaja.	Luaran	Penyelidikan & Inovasi	3. Pen. HY2	Rendah	Tolak Ansur (Tolerate)
Fakulti_Sekolah_Akademi	Fakulti Perhutanan dan Alam Sekitar	Kurang mendapat geran/penajaan dari pihak luar (swasta/antarabangsa)	Luaran	Penyelidikan & Inovasi	3. Pen. HY2	Sederhana	Rawat (Treat)
Fakulti_Sekolah_Akademi	Fakulti Perhutanan dan Alam Sekitar	Maklumat/ Data yang diperlukan untuk MyRA tidak dikemukakan sepenuhnya oleh penyelidik menyebabkan Maklumat yang dihantar ke RMC tidak tepat	Dalam	Penyelidikan & Inovasi	3. Pen. HY2	Rendah	Tolak Ansur (Tolerate)
Fakulti_Sekolah_Akademi	Fakulti Perubatan dan Sains Kesihatan	Maklumat/data yang diperlukan untuk MyRA tidak dikemukakan sepenuhnya oleh penyelidik menyebabkan maklumat yang dihantar ke RMC tidak tepat	Dalam	Penyelidikan & Inovasi	3. Pen. HY2	Rendah	Tolak Ansur (Tolerate)
Fakulti_Sekolah_Akademi	Fakulti Perubatan dan Sains Kesihatan	Peruntukan kewangan tahunan dikurangkan/dipotong menyebabkan alatan penyelidikan tidak dapat diselenggara/ditentukan	Dalam	Penyelidikan & Inovasi	3. Pen. HY2	Rendah	Tolak Ansur (Tolerate)
Fakulti_Sekolah_Akademi	Fakulti Perubatan Veterinar	Penyelidik tidak mempunyai geran penyelidikan	Dalam	Penyelidikan & Inovasi	3. Pen. HY2	Sederhana	Rawat (Treat)
Fakulti_Sekolah_Akademi	Fakulti Perubatan Veterinar	Pengurangan penerbitan dalam Jurnal Q1 dan Q2	Dalam	Penyelidikan & Inovasi	3. Pen. HY2	Sederhana	Rawat (Treat)
Fakulti_Sekolah_Akademi	Fakulti Perubatan Veterinar	Bilangan Harta Intelek yang dihasilkan berkurangan	Dalam	Penyelidikan & Inovasi	3. Pen. HY2	Sederhana	Rawat (Treat)
Fakulti_Sekolah_Akademi	Fakulti Sains	Penawaran Geran Penyelidikan daripada swasta dan antarabangsa yang terhad	Luaran	Penyelidikan & Inovasi	3. Pen. HY2	Sederhana	Rawat (Treat)
Fakulti_Sekolah_Akademi	Fakulti Sains dan Teknologi Makanan	Penawaran geran penyelidikan berkurangan	Luaran	Penyelidikan & Inovasi	3. Pen. HY2	Sederhana	Rawat (Treat)
Institut	Institut Antarabangsa Akuakultur dan Sains Akuatik	Pengurusan aset hateri yang tidak diselenggara dengan baik menyebabkan aktiviti penyelidikan dan pembenihan benih larva terganggu serta hasil penyelidikan tidak berkualiti dan tidak tepat	Dalam	Penyelidikan & Inovasi	3. Pen. HY2	Sederhana	Rawat (Treat)
Institut	Institut Biosains	Penyelidik kurang memohon atau mendapat tawaran geran industri, swasta dan antarabangsa.	Dalam	Penyelidikan & Inovasi	3. Pen. HY2	-	Belum Nilai
Institut	Institut Kajian Perladangan	Ketiadaan fasiliti dan peralatan penyelidikan (Makmal Penyelidikan)	Dalam	Penyelidikan & Inovasi	3. Pen. HY2	Tinggi	Rawat (Treat)
Institut	Institut Kajian Perladangan	Dana penyelidikan berkurangan sekaligus menjejaskan penawaran geran penyelidikan	Luaran	Penyelidikan & Inovasi	3. Pen. HY2	Sederhana	Rawat (Treat)
Institut	Institut Pengajian Sains Sosial	Peratusan kegagalan proposal penyelidikan bagi geran luar (FRGS/SciFund) dan geran luar (agensi, swasta dan antarabangsa)	Dalam	Penyelidikan & Inovasi	3. Pen. HY2	Sederhana	Rawat (Treat)
Institut	Institut Pengajian Sains Sosial	Agihan KPI penerbitan artikel dalam jurnal berstatus CIJ dan Q1/Q2 yang tinggi	Dalam	Penyelidikan & Inovasi	3. Pen. HY2	Sederhana	Rawat (Treat)
Institut	Institut Pengajian Sains Sosial	Kesukaran mendapatkan dana penyelidikan	Luaran	Penyelidikan & Inovasi	3. Pen. HY2	Sederhana	Rawat (Treat)
Institut	Institut Pengajian Sains Sosial	Sistem MyGrants tidak stabil	Dalam	Penyelidikan & Inovasi	3. Pen. HY2	Rendah	Pindah (Transfer)
Institut	Institut Penyelidikan Matematik	Tindakan pembetulan bagi penghantaran Laporan Kemajuan atau Laporan Akhir penyelidik tidak berkesan	Dalam	Penyelidikan & Inovasi	3. Pen. HY2	Sederhana	Rawat (Treat)
Institut	Institut Penyelidikan Matematik	KPI bagi penajaan geran luar (antarabangsa/ swasta/industri) tidak capai	Dalam	Penyelidikan & Inovasi	3. Pen. HY2	Sederhana	Rawat (Treat)
Institut	Institut Penyelidikan Penuaan Malaysia	Kekurangan penerbitan dalam jurnal berimpak tinggi disebabkan sasaran KPI yang tinggi.	Dalam	Penyelidikan & Inovasi	3. Pen. HY2	Sederhana	Rawat (Treat)
Institut	Institut Penyelidikan Produk Halal	Tindakan Pembetulan kurang berkesan bagi Penyelidik yang tidak menghantar Laporan Kemajuan Penyelidikan (LKP) mengikut tarikh yang ditetapkan	Dalam	Penyelidikan & Inovasi	3. Pen. HY2	Sederhana	Rawat (Treat)
Institut	Institut Perhutanan Tropika dan Produk Hutan	Penghantaran LKP melebihi tarikh yang ditetapkan mengikut prosedur	Dalam	Penyelidikan & Inovasi	3. Pen. HY2	Rendah	Tolak Ansur (Tolerate)
Institut	Institut Perhutanan Tropika dan Produk Hutan	Tiada sokongan alat ganti untuk mesin analisis bahan bermula tahun 2018 oleh pihak pengeluar yang akan menyebabkan fungsi makmal terjejas sekiranya kerosakan berlaku	Dalam	Penyelidikan & Inovasi	3. Pen. HY2	Rendah	Tolak Ansur (Tolerate)

